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Protokół z zebrania Rady Osiedla Miejsce Kłodnickie w dniu 02.03.2020

Sprawozdanie — Absolutorium
Chodzenie z Niedźwiedziem
Spotkanie seniorów
Zakupy
Okno dachowe
Głosowanie w siedzibie R.O.
Komunikacja Magistrat —- R.O.ri
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Ad 1 Przewodniczący Z.O. odczytał sprawozdanie z działalności 2.0 M. Kłodnickie za
2019r i poprosił obecnych o głosowanie nad udzieleniem Absolutorium Zarządowi Osiedla.
W głosowaniu brało udział 11 członków R.O. obecnych na zebraniu
Za przyjęciem głosowało - 10 osób
Przeciw - 0 osób
Wstrzymało się -— 1 osoba.
Rada Osiedla Miejsce Kłodnickie udzieliła Zarządowi Osiedla M.Kł Absolutorium za 2019r
Ad 2 Chodzenie z Niedźwiedziem 2020 oraz bal z tej okazji zorganizowany był bardzo
dobrze
Ad 3 Zorganizowane jak co roku Spotkanie Seniorów w oczach uczestników było jednym z
najlepszych, ze strony Rady Osiedla padła propozycja zmiany ilości zamawianych obiadów.
Ad 4 Dokonano zakupu ceraty kuchennej na stoły, wykorzystywana będzie podczas
organizowanych imprez dla Mieszkańców naszego Osiedla.
Podjęto róvmież uchwałę w sprawie zakupu uszkodzonego zasilacza do oświetlenia tablicy
informacyjnej na budynku Strażnicy OSP - siedzibie R.O.
Ad 5 Rada Osiedla postanowiła wstrzymać się na razie z pracami nad remontem lub
wymianąokna dachowego w siedzibie R.O.
Ad 6 W Konsultacjach-Głosowaniu w siedzibie Rady nad zadaniami do B.O na 2020 r
będzie uczestniczył Przewodniczący Z.O.
Ad 7 Przewodniczący dowie się w Magistracie dlaczego szwankuje komunikacja
(powiadamianie o pracach) pomiędzy Urzędem Miasta a RadąOsiedla.
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Sprawozdanie Zarządu Osiedla Miejsce Kłodnickie z wykonania rocznego
planu rzeczowo-finansowego i działalności za 2019 rok.

Z zadań i zakupów zaplanowanych w Budżecie Rady Osiedla na 2019 rok, działając zgodnie
ze Statutem Osiedla, Zarząd Osiedla zrealizował wszystkie zaznaczone pkt. planu 2 '
wyjątkiem jednej pozycji ( pismo w załączeniu )
W zamian zgodnie z odpowiednimi uchwałami R O. dokonano innych dodatkowych
zakupów:
-zakup 15 szt. termosów
-z.akup choinki + ozdoby choinkówe
-zakup materiałów biurowych na zaproszenia
Zarząd Osiedla wystosował w imieniu własnym 1 KO. kilkadziesiąt pism do Magistratu 1
Starostwa, zarówno w formie pisemnej jak też elektronicznej
Członkowie Zarządu aktywnie uczestniczyli w przygotowaniach'1 samym przebiegu
organizowanych imprez. Przewodniczący Z.O. uczestniczył w sesjach Rady Miasta.,
spotkaniach z PaniąPrezydent i innymi przedstawicielami władz miasta .
Przewodniczący i inni członkowie Zarządu uczestniczyli w przygotowaniach spotkań Pani
Prezydent z Mieszkańcami Osiedla.

Każda z inwestycji nawet tych drobnych, jest monitorowana przez Przewodniczącego, od
początku do jej zakończenia.
Zarząd Osiedla zwracał się kilkukrotnie do władz Miasta o przywrócenie przystanku na
żądanie MZK, niestety , pomimo obietnic nie doczekaliśmy się realizacji tego zadania.
Największą z inwestycji na naszym Osiedlu, czyli rozbudowa strażnicy OSP i przydział
nowego wozu bojowego od samego początku pilotował i nadzorował Przewodniczący oraz
dokonywał dokumentacji w postaci zdjęć i prac na obiekcie oraz odbioru i komisji do celów
kronikarskich.
Wielokrotnie wspomagał wykonawcę w drobnych przysługach — otwieranie i zamykanie .
obiektów oraz służył radąi doświadczeniem na miejscu.
Przewodniczący brałudział w przekazywaniu obiektu, a także współpracował przy usuwaniu
zgłoszonych usterek i awarii ( oświetlenie zewnętrzne , bramy wjazdowe ).

Zarząd Osiedla informuje Mieszkanców o sprawach dotyczących Osiedla na tablicach
- ogłoszeń, w mediach społecznościowych na stronie Miej sce Kłodnickie oraz na prywatnym

profilu Przewodniczącego na FB.
Przewodniczący zwołuje zebrania R_O. informując członków poprzez komunikator
WhatsApp, SMSowe oraz osobiście telefonicznie .
Niniejsze sprawozdanie Zarządu zostanie przedstawione Radzie Osiedla na zebraniu w dniu
02.03.2020. Przewodniczący prosi w piśmie członków R_O. M.Kł. o udzielenie absolutorium
Zarządowi Osiedla za rok 2019.


